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RUSKO: Ruský Ministr zahraničí, Sergěj Lavrov, se vyjádřil, že Rusko by rádo diskutovalo se
Spojenými státy ukončení války na Ukrajině. US, skrze jejich mluvčího Johna Kirby říká, že jsou
rovněž ochotny vyjednávat, ale prý Rusko s nimi jednat odmítá. „To je lež,“ říká Lavrov. „Nedostali
jsme ani jednu vážnou nabídku k navázání spojení.“

Lavrovova slova byla potvrzena, když mluvčí pro Ministerstvo státu, Ned Price zamítl ruský návrh
rozhovorů, prý kvůli současným ruským raketovým útokům na Kyjev. Price se vyjádřil, že Spojené
státy vidí ruskou nabídku jako prázdné gesto a ne jako skutečnou snahu o skončení této brutální,
agresivní války proti lidem, státu, a vládě Ukrajiny.

Chování Spojených států je opravdu neodpustitelné. Amerika nemá nejmenší právo odmítnout
jednání o mír, navíc od strany, která vyhrává a zkouší zabránit dalšímu zbytečnému krveprolití.
Nemají nejmenší právo riskovat životy lidí a rozdmychávat současný konflikt dodáváním dalších
zbraní a vojáků. A ještě ke všemu odmítají mírové řešení, takže je zjevná, že válku chtějí. To, že
Rusové začali útočit na hlavní město Kyjev dělá jednání o mír naprosto nutné a ne zbytečné.

Samozřejmě, že když nebude žádné jednání, Rusové budou dál pokračovat a postupně zničí celou
zemi a zaberou ji pro sebe. Je to, co Amerika opravdu chce? Anebo opravdu věří, že se jim nějakým
zázrakem podaří Rusy zastavit?

Jejich rozhodnutí bránit se mírovým debatám je o to větší zrada všeho lidstva, když – podle informací
jedněch z hlavních amerických novin, „Washington Post“ – americká vláda nepovažuje výhru
Ukrajinců za pravděpodobnou. Takže co chtějí docílit? Nekonečnou válku, nekonečné krveprolití …
až do posledního Ukrajince? Tím pádem chtějí genocidu!

Současně chtějí celý konflikt táhnout stále dál, do nekonečna, prý aby zničili Rusko, jak se o to
pokoušeli už v Afghanistánu a v Syrii. Globalisté, kteří ze zákulisí vodí politické loutky v Bílém domě
(a všude jinde) by tak rádi dostali své špinavé, krví polité pracky na všecko to ruské bohatství, že
neváhají obětovat životy všech lidí, jak zde na světě jsou.

Jejich ubohost nezná mezí

Bývalý poradce Bílého domu v záležitostech národní bezpečnosti, John Bolton šel tak daleko, že při
rozhovorech s hlavními americkými medii dokonce volal po zavraždění ruského Presidenta Vladimíra
Putina. Řekl v televizním vysílání hlavní stanice CBS, že: „Myslím, že je nutno to říct naprosto jasně a
veřejně, že to není jen Putin, ale celé hlavní vedení Ruska … jestliže Putin přikáže použití jaderných
zbraní, tak tím podepíše svůj vlastní ortel smrti.“ Bolton tím propaguje nejen změnu režimu v Rusku,
což by Amerika určitě velice ráda provedla, ale ještě ruskému presidentovi vyhrožuje a vydírá ho.

Později dodal, že tím, že Putin rozhoduje o válečné situaci na Ukrajině, to z něho dělá vojenský terč
pro jakýkoliv útok, který by měl přijít kdykoliv se k tomu naskytne příležitost. Podle něho není
možnost udržet mír v Evropě beze změny režimu v Rusku a někteří Rusové o tom již potajmu mluví.
Proto má v úmyslu podchytit ruskou opozici, aby revoluci a převrat provedla.

Amerika by určitě ráda případné revolucionáře vycvičila, zásobovala zbraněmi a vojenskou podporou
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a financovala je za vypůjčené peníze stejně jako Ukrajinu, jen aby odstranili Putina a provedli další
„barevnou revoluci.“ Jakmile si některá země dobře vede, pak ji zkoušejí zničit. Jakmile některá země
nesouhlasí s jejich protilidskými plány, tak ji zkoušejí zbombardovat na prášek. A ani ty země, které
jako dobře vycvičený psík tancují podle jejich rozkazu, což jasně demonstruje Evropská unie, ani ty si
nemohou být jisté, jestli se zášť jejich zámořských přátel neobrátí proti nim.

Dokonce to vypadá, že každý, kdo začne mluvit o jednání o mír je okamžitě označen za agenta
Kremlu. Nedávno si Elon Musk dovolil něco takového říct a určitě narazil, protože hned na to
prohlásil, že bude dál dodávat satelitní služby Ukrajině zadarmo, i když jeho Space X Starlinks jsou
ještě pořád finančně ztrátové a vláda mu na ně nic nepřispívá, zatím co mnohým jiným ano. A
protože toto prohlásil hned poté, co hrozil, že tuto službu Ukrajině, která už ho stála 80 milionů
dolarů, zruší, tak je zjevné, že někdo, něco, nějak muselo změnit jeho názor.

Muskovy Satelity pomáhají Ukrajině dostat se přes nedostatek komunikací a fungují i tam, kde by
GPS služba vynechala, protože je ji snadné rušit. 20 000 Starlink jednotek nad Ukrajinou, v hodnotě
80 milionů dolarů, dávají ukrajinské armádě nádskok nad Rusy a je možné, že veškeré jejich
úspěchy, i když nevalné, byly docíleny jen díky této službě.

Admirál si dovolil promluvit

Proto přišlo jako překvapení, když si bývalý hlavní Admirál Mike Mullen, nejvýše postavený vojenský
velitel v Americe v dobách Bushe mladšího a Obamy, dovolil kritizovat Presidenta Bidena, který se
opět nevhodně vyjadřoval o ruském Presidentovi Putinovi. Mullen ještě ke všemu řekl, že to, jak
snadno mluví Biden o nukleární válce mu dělá starost a navrhl, aby namísto řečí začaly všechny
zúčastněné strany vyjednávat o mír a to co nejdříve.

Řekl otevřeně, v televizním programu, že: „Diplomacie a mezinárodní tlak na obě strany, na Ukrajinu
a na Rusko, nakonec zvítězí. To celé musí skončit a obvykle je k tomu účelu potřebné vyjednávání.
Čím dříve (budeme vyjednávat), tím lépe.“

Admirál ovšem nemá úplně pravdu, zřejmě nemá veškeré informace. Rusko potřebuje pouze aby
NATO vytáhlo z Ukrajiny a z bývalých zemí sovětského bloku, kde je stejně jako cizí, neslučitelná
složka, aby Ukrajinci přijali neutralitu a přestali odstřelovat Donbas. Těchto pár bodů není Ukrajina
ochotna přislíbit, protože je neustále naváděná a popichovaná Spojenými státy k odporu. Takže
jednání se nikam nedostane jednak kvůli Zelenského zatvrzelosti (on nemůže jinak, bere za to ze
Západu obrovské peníze). Jako další, jednat by muselo Rusko a Spojené státy, které jsou hlavní
účastník celého konfliktu, ovládají jak Zelenského, tak NATO.

Tři důvody pro útok na Ukrajinu

Všichni zapomínají na tři hlavní důvody pro ruský vpád na Ukrajinu, asi proto, že se jim nehodí do
rozpočtu a brání jim očerňovat Rusko a vyzdvihovat Ukrajinu do statusu svatosti. President Putin
vtáhl s vojskem na Ukrajinu proto, že byl požádán o pomoc dvěma donbasskými státy, které se chtěly
osamostatnit, Doněckou a Luganskou republikou. Namísto jednání o jejich samostatnosti na ně Kyjev
poslal armádu a odstřeloval je celou dobu od r. 2014. Těsně před 24. únorem, kdy Rusové vtáhli do
země, tato střelba zesílila až na 1 400 raketových útoků denně. Za těch osm let zavražděno 14 000
donbasských občanů, nemluvě o těch, kteří byli bezdůvodně zadrženi, vězněni, týráni, mučeni, biti,
znásilňováni, drženi hladem a mnohdy i likvidováni.

Druhý důvod byly rakety NATO, nastavěné podél ruských hranic a namířené na všecka hlavní ruská
města. Údajně to byly jaderné rakety, které měly být vystřeleny všecky zaráz, takže by byla všecka
hlavní ruská města jedním rázem zničena. Skupina odborníků NATO, která měla rakety obsluhovat,
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byla již na cestě a kvůli právě vzniklému vojenskému konfliktu se nedostali dál, než do Polska.

Třetí důvod bylo asi 30 převážně amerických biologických laboratoří na území Ukrajiny. Byly tam
také laboratoře německé a OSN, ale hlavně se jednalo o americké laboratoře a ty všecky se zabývaly
výrobou jedů a jejich rozšiřováním mezi lidskou populaci. Rusové našli v laboratořích i dróny, které
mohly přenášet 20 litrů jedovaté tekutiny a rozprašovat ji na zalidněné oblasti. Pokusy byly
prováděny přímo na místní populaci. Nutno dodat, že i virus korony byl v těchto laboratořích
pěstován ve velkém množství, aby mohl být později použit proti celému světu.

A přitom to všichni věděli

Americké „Oddělení demokracie, lidských práv a práce,“ což je jedno z odvětví Ministerstva státu,
vydalo nedávno výroční hlášení za r. 2021 pro všech 194 zemí světa. Jejich zpráva o Ukrajině vyšla
letos v dubnu, ale nikdo jí nevěnoval pozornost.

Zpráva byla vypracována na základě informací mnoha mezinárodních organizací, včetně neziskovek,
jako Amnesty International a hlásila vážná provinění v Donbasu, na obou stranách konfliktu. Tato
provinění zahrnovala následující:

Nezákonné a svévolné vraždy, včetně vražed bez soudního rozhodnutí, prováděné vládou a jejími
příslušníky;

Kruté a nelidské mučení, ponižující zacházení s uvězněnými osobami, provozované vládními zřízenci,
spolu s drsnými a život ohrožujícími podmínkami ve věznicích;

Bezdůvodné zatýkání a věznění;

Vážné problémy s nezávislostí (samostatností) soudnictví v zemi;

Vážná provinění proti svobodě vyjádření v mediích, včetně násilí a výhrůžek vůči novinářům,
neopodstatněná věznění novinářů a censura, vážná provinění proti internetové svobodě;

Zločiny a násilnosti na bázi antisemitismu, proti fyzicky znevýhodněným osobám, příslušníkům
menšinových skupin a LGBT;

Vážné problémy vládní korupce.

A přesto přese všecko, všichni nadále volají: „Jsme při Ukrajině.“ Jenže ten pravý důvod, proč všichni
stojí při Ukrajině není za účelem „chránění demokracie,“ nebo kvůli pomoci jejím občanům. Vždyť je
v současné válce plánují do posledního vyhubit. Ten skutečný cíl je, jak přiznalo několik významných
amerických politických osobností, včetně Ministra obrany, Lloyd Austina, ten skutečný důvod je
oslabit Rusko! To je samozřejmě v přímém rozporu s podporou Ukrajiny, propagovanou hrdinskými
frázemi dnešního pokryteckého světa.

Ve skutečnosti, nedělají vůbec nic pro Ukrajince, pouze využívají jejich území pro své zločinné cíle,
neváží si lidských životů a neuznávají svobodnou volbu Krymu a Donbasu pro odtržení. A nemůžeme
se divit, že byli občané Krymu zajedno pro odtržení od korupční a zločinné Ukrajiny, když připojením
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k Rusku jejich platy a penze vzrostly několikrát.

Jak v této zprávě „Oddělení demokracie“ napsalo, že zločiny mezi Donbasem a Kyjevem jsou na obou
stranách, i to je lež. Západní politikové si nemohou odpustit aspoň občas zalhat. Za každou cenu
chtějí docílit, aby i zdánlivě nestranná zpráva byla v souladu s tím, co zrovna propagují. Přitom zcela
zřetelně píšou, že „vládní korupce, zaujaté soudnictví, mučení vládními úředníky“ a podobně. Pak se
musíme ptát: kde je vláda? No přece v Kyjevě!

Snaha oslabit Rusko za každou cenu pokračuje

Americká vláda nedávno vydala prohlášení, skrze mluvčí Bílého domu, Karine Jean-Pierre, že
Spojené státy jsou připraveny přivítat ruské občany a zaručit jim asyl, když prchají před Putinovou
„nepopulární“ válkou. Údajně asi 260 000 mužů vojenského věku již opustilo zemi, jak hlásí nezávislé
noviny Novaja Gazeta Europe. Utíkají údajně hlavně skrze hranice s Gruzií, kde ruská auta vytvořila
frontu, 15 kilometrů dlouhou.

Když si tuto zprávu spojíme s informacemi, že Evropská unie vydala zákaz přístupu Rusů na své
území, tak kam pak tito lidé půjdou? Někteří asi zůstanou roztroušeni v okolních státech, sousedících
s Ruskem, ale většina bude cestovat právě do Ameriky, která je volá a čeká na ně s otevřenou náručí.

Důvod pro toto zdánlivě přátelské gesto je pouze jeden, zbavit Rusko schopných lidí, přilákat je
k sobě a využít pro své vlastní účely. Je to způsob, jakým Amerika vždycky získávala nové odborníky,
vědce, zkušené a vzdělané pracovníky a řemeslníky. Napřed někde vytvořili neúnosné podmínky a
pak ty, kteří byli nespokojeni, přitáhli k sobě jako magnetem.

V Americe se tomu říká „brain drain,“ neboli vyssávání mozků.

Zde je důležité si uvědomit, kdo opustí svoji zemi při první příležitosti? Co je to za lidi, kteří –
s kufrem v každé ruce – zanechají všecko, co měli, všecko v čem doposud žili a půjdou do ciziny,
někam do neznáma, často bez znalosti cizí řeči a zahraničních poměrů.

Je mezi nimi určitá část dobrodruhů a zlatokopů, kteří vždycky budou vidět trávu na sousedově
pozemku zelenější, než tu jejich vlastní. Ale jsou mezi nimi také lidé, kteří si myslí, že v zahraničí
budou mít lepší pracovní podmínky, že budou moci uplatnit své drobné (nebo větší) vynálezy, že je
čeká větší svoboda a možnosti podnikání, že se zasnaží a bude jim dobře.

A to jsou přesně ti lidé, na které Amerika čeká. Jsou to lidé, kteří s sebou přinášejí odborné znalosti a
zkušenosti, snaživí a přičinliví jedinci, kteří neváhají obětovat pohodlí svého současného života za své
názory a ideály a neváhají se uvrhnou i do dočasné bídy a nedostatku, jen aby docílili to, co měli
v úmyslu. Jsou to lidé, kteří v sobě nosí jiskru odhodlaní.

Co je čeká v Americe? Až na pár výjimek, které vždycky najdou pomocnou ruku u svých spoluvěrců,
nebo rasově, či národnostně příbuzných jedinců a organizací, ten zbytek nečeká nic dobrého. I zde je
snaha ty nejlepší z nich zničit, zdupat, ponížit a při nejlepším zneužít. Jen jako příklad, Amerika
neuznává žádné cizí tituly a profesionální ohodnocení. K obhájení svých znalostí musí každý
podstoupit zkoušky z oboru. Ti, kteří si vezou patenty, ať už na papíře, na disketě, nebo v hlavě, o ně
většinou přijdou a mohou kvůli nim přijít i o život. Bylo mnoho těch, kteří spěchali uplatnit své
vynálezy do Spojených států, aby se vrátili zpátky zklamaní a znechucení. Pokud se ovšem vůbec
vrátili. Někteří prostě zmizeli a jejich vynálezy s nimi.

Kdyby stejné nadšení a odhodlání použili ve své vlastní zemi, kde se navíc velmi dobře domluví,
docílili by to stejné, ne-li víc. Všude jsou ty stejné příležitosti, stačí je umět vidět a využít.
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A nakonec, až je po všem a pracovní období skončí, tak každý dostane od státu jakousi penzi, která
bude údajně vyplácena v Americe pouze do roku 2026, protože pak bude vyčerpán i ten zbytek
fondů, které vláda ještě nestačila vykrást. A když se tito lidé spojí se svými bývalými přáteli
v původní domovině, tak zjistí, že jejich penze je stejné výše jako na opačném konci světa, odkud
kdysi odešli a že si ve skutečnosti vůbec nepomohli.

Toto píšu na základě zkušeností lidí, které osobně znám a na základě zkušeností svých vlastních. To
jediné, co někteří ojedinělí přistěhovalci z Ameriky získali byla znalost řeči a znalost místních
poměrů. Píšu záměrně „ojedinělí,“ protože mnoho z nich po příchodu do země vytvořili malé
skupinky a nikdy se neodvážili proniknout mezi původní obyvatele, mluvící jim cizí řečí. A i tam je
problém, protože kdo jsou dnes původní obyvatelé země, když je celá Amerika doslova zaplavena
španělštinu komolícími přistěhovalci, převážně z Jižní Ameriky, kdy každý používá jiné nářečí své
původní země a o klasické, kastilské španělštině nemůže být ani řeči.

V Kanadě jsou to zase francouzsky mluvící Kanaďané, kteří když přijedou na dovolenou do Francie,
tak se tam těžko domlouvají, protože podle nich, „Francouzi neumí francouzsky.“ A neláska (spíš
nenávist) mezi částí anglicky mluvících Kanaďanů a částí těch, kteří žvatlají po francouzsku, je
nepříjemně zjevná, často až bojovná.

Emigrace je metla dnešního světa

Emigrace je to nejhorší, co mohlo lidstvo postihnout. Nejen že ti průbojnější většinou opustí zemi a
tím ji ochudí o její průkopnickou část, ale ještě ke všemu emigrace ničí emigranty samotné a celé
národy s nimi.

To vidíme dnes přímo u nás, kde cizí, neslučitelná emigrace je pouze na škodu země a jejich občanů.
Oproti jiným emigračním vlnám, současná barevná a nábožensky odlišná emigrace, čímž jsou
myšleni Muslimové, s sebou nenese obvyklé těžké a chudobou poznamenané začátky. Naopak, na
vládní podpoře tito lidé prosperují mnohem lépe než kdysi doma a lépe než původní obyvatelé země,
takže se snadno množí. Původní obyvatelstvo, tlačeno stále většími poplatky a daněmi, které je stát
nucen vymáhat na podporu těchto cizinců, si často nemohou dovolit děti žádné, čímž původní národ
vymírá a je nahrazován cizími přivandrovalci.

Takže když globalisté chtějí udržet populaci na zhruba stejné výši, pak by neměli podporovat
emigraci. Kdyby byli tito lidé ponecháni tam, odkud přišli, množili by se podle tamnějších podmínek,
které by automaticky jejich počet upravovaly. Ale když je jim dána naprostá volnost, peníze a vše co
potřebují, nemusí pracovat – co můžeme očekávat?
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